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ورزش
Sport

 ظرفیت ورزشگاه آزادی
 برای دربی 50-50 است

مهر: در جلســه هماهنگی دیدار اســتقلال و 
پرســپولیس مقرر شــد ظرفیت ورزشگاه برای 
اجرای طرح های موزائیکی و سایر موارد به شکل 
مساوی در اختیار دو تیم قرار می گیرد. 8 کارت 
میهمان برای هر دو تیم برای حضور مدیرعامل 
و اعضای هیئت مدیره در نظر گرفته شده است. 

دیدار دو تیم از ساعت 19 برگزار خواهد شد.

خیز سیتی برای معامله بزرگ 
»مسی« در اتحاد؟

ورزش3: براســاس اعــلام ESPN باشــگاه 
منچسترســیتی در حــال بررســی وضعیت و 
صورت حساب های مالی باشــگاه است تا دریابد 
که آیا تلاش برای جذب »مسی« برای سیتیزن ها 
ممکن است یا نه. شــبکه ESPN مدعی شد از 
منابع نزدیک به باشگاه منچسترسیتی دریافته که 
این باشگاه انگلیسی در حال بررسی وضعیت مالی 
و صورت حســاب های مالی خود است تا دریابد 
اگر بخواهد در تابستان جاری برای جذب مسی 
تلاش کند قوانین بازی جوانمردانه مالی یوفا را 
نقض خواهد کرد یا نه؟ ســیتی می داند هر نوع 
اقدامی برای جذب مسی پیچیده خواهد بود؛ ولی 
می خواهد از قبل آماده باشد تا زمانی که فرصت 

اقدام برایش فراهم شد سریعاً دست به کار شود.

 جودو مجوز گرفت
ایسنا: پس از مذاکره رئیــس فدراسیون جودو 
با سرپرست فدراســیون پزشکی ورزشی، مجوز 
برگــزاری اردوهای تیم ملی جودو صادر شــد.  
سرپرست فدراسیون پزشــکی ورزشی چهارم 
شهریور در دفتر فدراسیون جودو حاضر شد و با 
آرش میراسماعیلی و صدیقه کعبی زاده، رئیس و 
سرپرست دبیری فدراسیون دیدار و گفت وگو کرد. 
در این نشست مقرر شد اردوهای تیم ملی جودو 
به صورت محدود و طبق پروتکل های بهداشتی 
برگزار شود. مجوز برگزاری اردوهای استانی نیز 

با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی صادر شد.

 تقدیر از عملکرد درخشان
 بانوی شطرنج باز ایران

ایرنا: تیم ملی شــطرنج ایران کــه در المپیاد 
آنلاین شطرنج ۲۰۲۰ شرکت کرده بود به جایگاه 
چهارمی بسنده کرد و از رسیدن به مرحله بعدی 
این مسابقات باز ماند. ساراخادم الشریعه، بانوی 
شطرنج باز ایران در این مســابقات موفق شد از 
8 بازی که انجام شده ۷ امتیاز به دست آورد. این 
درخشش باعث شد که فدراسیون جهانی شطرنج 
به تمجید از این بانوی شــطرنج باز بپردازد. نفر 
اول شطرنج بانوان ایران با کارنامه ای که در این 
رقابت ها به دست آورد، موفق شد در بخش برترین 

بازیکنان زن این مسابقات قرار بگیرد.

 نوجوانی که رکورد پرتاب 
چکش بزرگ سالان را شکست

تسنیم: مســابقات جایزه بزرگ دوومیدانی در 
بخش بانوان پس از مدت ها وقفــه در برگزاری 
رقابت های ورزشــی که به دلیل شیوع کرونا در 
کشــور به وجود آمده بود، روز دوشــنبه برگزار 
شد. در جریان این مسابقات زهرا عرب رستمی 
که 18 سال دارد، ۲۳ ســانتی متر رکورد پرتاب 
وزنه بزرگ ســالان را ارتقا داد. عرب رستمی به 
این رکوردشــکنی اشــاره کرد و گفت: با اینکه 
هنوز در رده نوجوانان هستم اما در این مسابقات 
رکورد ملی بزرگ ســالان را ارتقــا دادم و به نام 
خودم ثبت کردم که از این بابت خیلی خوشحال 
هستم.  از طرفی با اینکه بعد از یک سال مسابقه 
دادم، رکوردم بد نبود اما از خودم انتظار بیشتری 
داشتم. او افزود: در جریان رقابت های لیگ برتر 
سال گذشته مقام اول را کسب کردم که به خودم 
امیدوار شــدم و از آن زمان تاکنــون چهارمتر 
ارتقا رکورد داشته ام و مطمئنم در آینده دوباره 
پرتاب های بهتری را ثبت می کنم. در حال حاضر 
رقیب خاصی در ایران ندارم و هدفم ارتقای رکورد 
نوجوانان و بزرگ ســالان ایران است که هر دو را 
در اختیار دارم. این ورزشــکار به کسب سهمیه 
المپیک اشاره کرد و گفت: در زمین خاکی ورامین 
تمرین می کنم و تنها برای شرکت در مسابقات با 
ورزشگاه آفتاب انقلاب می آیم، اما هدفم کسب 

سهمیه المپیک است.

۱0ستاره دنیای فوتبال که حسرت 
قهرمانی اروپا به دل شان ماند

خبرآنلاین: در میان بازیکنان بزرگ فوتبال اروپا، 
بودند بازیکنانی که در حسرت جام قهرمانان اروپا 
ماندند و هرگز به این افتخار نرســیدند. روزنامه 
دیلی اســتار بزرگ ترین بازیکنی که در کســب 
این جام ناکام ماند را »رونالدو« ستاره سابق تیم 
ملی برزیل معرفی کرده است. به لیست ده نفره 
نگاه کنید تا بزرگان بی افتخار در لیگ قهرمانان 
اروپا بیشــتر باعث تعجب شما شــوند. نشریه 
انگلیسی 1۰ فوتبالیست بزرگی که به این مقام 
نرسیدند را چنین معرفی کرد: 1-رونالدو نازاریو 
۲-جیان لوئیجی بوفون ۳-زلاتان ابراهیموویچ 
 ۴-گابریــل باتیســتوتا ۵-دنیــس برگمــپ
 ۶-فابیو کاناوارو ۷-پاول ندود 8-میشاییل بالاک 

9-پاتریک وییرا 1۰-رود فان نیستلروی.

 دنیای ورزش
خرید »سوارز«؛ رویای جدید پاریسی هابمب سپاهانی ها منفجر شد؛ دانیالِ زردپوش

ورزش3: عزم سپاهان برای ساختن یک تیم جدید و مدعی در فصل نقل و انتقالات جزم اســت؛ آن ها دانیال اسماعیلی فر را 
به خدمت گرفتند. مدیران ســپاهان پیش از این فعالیت خود را برای تقویت تیم در هفته هــای پایانی لیگ نوزدهم آغاز کرده 
بودند و در شرایطی که تیم درگیر مسابقات بود، ابتدا با امید نورافکن و ســپس با محمد کریمی قرارداد سه ساله ای امضا کرده 
بودند. جذب دانیال اسماعیلی فر که روابط عمومی باشگاه سپاهان آن را مهم ترین نقل و انتقال سال نامیده است و از نقشِ مؤثر 
منوچهر نیکفر سرپرست فعلی باشگاه در نهایی شدن آن یاد کرده، بی شک انتقال بسیار مهمی بود و تقریباً تمام تیم های مدعی 
 قهرمانی لیگ بیستم به دنبال جذب این بازیکن که توانایی بازی در پست دفاع، وینگر راست و همین طور هافبک میانی را دارد 

بودند.

ایلنا: روزنامه اسپورت می گوید پاری سن ژرمن قصد دارد لوئیس سوارز را به پاریس منتقل کند تا او یک بار دیگر در کنار هم تیمی 
سابقش در بارسا به میدان برود. روزنامه کاتالان اسپورت می گوید: بعد از آنکه مشخص شد »رونالد کومان« سرمربی جدید بارسلونا 
تمایلی به ادامه کار با »لوئیس سوارز« ندارد، جدایی او از بارسا حالا از هر زمان دیگری محتمل تر شده است. در این میان باشگاه 
فرانسوی پاری سن ژرمن فرصت را غنیمت دانسته و از همین حالا تلاش برای به خدمت گرفتن سوارز و تشکیل زوج نیمار- سوارز 
را در دستور کار قرار داده است. پاریسی ها می دانند که اگر بارســا اجازه خروج سوارز را صادر کند می توانند بدون کوچک ترین 
هزینه ای یک شماره 9 استثنایی را به خدمت بگیرند. به همین خاطر است که PSG این روزها همه توجه خود را به ماجرای سوارز 

و بارسا معطوف کرده.

به ماجرای گلزار قهقهه بزن که سهم توست!
نه محمدحسین، محبوبیت فرهاد و مهران مدیری خنده ندارد همشهری آنلاین: مهدی تاج، همین چند روز پیش 

در گفت وگوی تصویری خود دوباره محمدحســین 
میثاقی را بی نصیب نگذاشت و اظهارات کنایه آمیزی 
را علیــه او مطرح کرد. تــاج که از به کار بــردن واژه 
»بی کفایت« از سوی مجری برنامه فوتبال برتر علیه اش 
عصبی به نظر می رســید درخصوص میثاقی گفت: 
»بی کفایت شمایی که یک برنامه تلویزیونی را با ۴-۳ 
میلیون بیننده تبدیل کردید به برنامه ای که ۲۰۰ هزار 

مخاطب دارد.«
 میثاقی که همین دو هفته قبل چند دقیقه ای از وقت 
برنامه زنده اش را به حمایت از خــودش و برنامه اش 
اختصاص داد بود و مدعی شده بود برنامه او دقیقاً جایی 
که قرار بوده ایستاده است و او توجهی به حاشیه سازان 
ندارد، شاید فکرش را هم نمی کرد که مرکز تحقیقات 
صدا وســیما درســت فردای اظهارات تاج، آماری را 

منتشر کند که کنایه های تاج را به نوعی تصدیق کند.
طبق آخرین نظرسنجی مرکز تحقیقات صداوسیما 
برنامه فوتبال برتر تنها بــا 1۵درصد مخاطب در رتبه 
نازل سیزدهم پرمخاطب ترین برنامه های تلویزیونی 
قرار دارد. دورهمی شــبکه نســیم بــا ۵۰.۷ درصد 
مخاطب، رتبه اول جلب مخاطــب را از آن خود کرده 
و پس ازآن، عصر جدید ۲ شــبکه سه با ۴8.8 درصد و 
تکرار خندوانه و کودک شو از شبکه نسیم هم هر یک 
به ترتیب با ۳۷.۳ و ۳۴ درصــد مخاطب در رتبه های 
بعدی قرار گرفته اند. بعد از این چند برنامه هم لیستی 
بلندبالا از برنامه های شبکه های مختلف دیده می شود 
تا برســیم به جایی که فوتبال برتر به زعم میثاقی در 

»جایگاه درست« ایستاده است.
مستند حیات وحش شبکه مســتند با ۲۶.۵ درصد 
بیننده، سمت خدا و اعجوبه های شبکه سه به ترتیب 
با ۲۰.۷ و 18.۷ درصد مخاطب، به خانه برمی گردیم 
شــبکه پنج با 18.۴ درصد بیننده، طبیب شبکه سه 
با 18.۲ درصد مخاطب و شکرســتان شبکه نسیم با 
1۷.8 درصد بیننده، رتبه های پنجم تا دهم را در میان 

1۰ برنامه پرمخاطب شبکه های مختلف سیما کسب 
کرده اند. جایی که حتی مخاطب »شوتبال« از فوتبال 

آن هم از نوع »برتر«ش بیشتر است.
بعد از ارائه این آمار اما محمد حسین میثاقی، موضع 
عجیبی نســبت به آن گرفت. مجــری برنامه فوتبال 
برتر در این رابطه به روزنامــه جام جم گفت: »به نظر 
من آماری کــه از بیننده فوتبال برتر ارائه شــده بود، 
خنده دار است. کسی که این آمار را می بیند می تواند 
قهقهه بزند. این زوم فقط روی فوتبال برتر است. تنها 
آماری که از آمار afc خنده دارتر است، همینی است که 
درباره فوتبال برتر پخش می شود. مثلًا کنفدراسیون 

نظرسنجی می گذارد بهترین هافبک چپ ۲۰ سال قبل 
و بازیکنی از نپال، ویتنام یا بنگلادش بهترین می شود. 
طرف رایش از ســون بالاتر می رود. مگر نبود بازیکن 
هندوستان از ناکاتا بالا زد؟ آمار فوتبال برتر هم مثل 
آن نظرسنجی خنده دار است. ببخشید اعداد که دروغ 
نمی گویند. فیدبک برنامه در شــبکه های اجتماعی 

مشخص است.«
قیاس مع الفارقی که اتفاقاً به زبان آوردن آن خنده دار 
اســت. فارغ از بحث کیفی برنامه فوتبــال برتر اینکه 
میثاقی چه شــباهتی بین دو نظرسنجی برگزار شده 

صداوسیما و ای اف سی می بیند جای سؤال دارد.

در نظرسنجی های اف سی وقتی گزینه های پرت و دور 
از انتظار در صدر قــرار می گیرند حاصل میل و رغبت 
هواداران گزینه برنده برای رأی دادن به شــخصیت 
محبوب خود اســت. این اتفاق ممکن اســت به قول 
میثاقی برای بازیکنی از نپال و یا حتی فرهاد مجیدی 
و کریم باقری در ایران بیفتد که سال ها قبل رتبه اول 
و دوم محبوب ترین بازیکنان جهــان فوتبال را از آن 
خود کردند. بله فرهاد مجیدی، هرگز در دنیای واقعی 
محبوب ترین بازیکن جهان نبوده اما بودند هوادارانی 
که به عشــق او این عنوان مجازی را بــرای بازیکن 

محبوب شان به دست آوردند.

در این دســت نظرســنجی ها اگر تقلبی هم شــود 
)مانند چند بار رأی دادن که مرســوم است( از جانب 
رأی دهندگان است و نه رأی ندهندگان و برگزار کننده 

نظرسنجی!
فوتبال برتر در یک جامعه آماری مشــخص در داخل 
کشــور میزان مخاطبانش مورد ســنجه قرار گرفته 
اســت. یعنی همان تعدادی که مثلًا به دورهمی رأی 
داده اند به این برنامه رأی نداده اند و مخاطب این برنامه 
نبوده انــد. در صورتی که در نظرســنجی هایی نظیر 
ای.اف.سی اساســاً هواداران بازیکنی مانند »سون« 
کره ای اعتقادی به نظرســنجی ندارند و ممکن است 
حتی از این نظرســنجی هم اطلاع نداشــته باشند. 
توجیحات خنده دار میثاقی مانند این است که بگوییم 
نظرسنجی صداوســیما در محله ای برگزار شده که 
همگی طرفدار مهران مدیــری و برنامه »دورهمی« 
بوده اند، پس ماهیت این نظرسنجی اشتباه است و به 

خاطر همین باید به این آمار قهقه زد.
در یک نظرســنجی که از قضا خود صداوسیما آن را 
انجام داده چطور ممکن اســت اعــداد و ارقام دروغ 
بگوید. آن هم صداوســیمایی کــه در تمام این مدت 
هر چه در چنته داشــت انجام داد تا عــادل را به زیر 
بکشاند. افتضاح نظرسنجی سال 9۷ و به صدر رساندن 
ناگهانی »برنده باش« با اجرای گلزار برای ربودن عنوان 
پرمخاطب تریــن برنامه صداوســیما را که فراموش 
نکرده اید. ماجرایی که دست آخر پای وزیر ارتباطات را 
هم وسط کشید و او از تقلب بزرگ برای نرسیدن این 

عنوان به برنامه »نود« گفت.
برنامه فوتبال برتر با هر میزان مخاطبی مســیر خود 
را ادامه می دهد؛ اما شــاید بهتر باشــد میثاقی با هر 
اظهارنظــری این طور خود را موظف به پاســخ گویی 
نداند؛ چراکه مدتی اســت هواداران فوتبال از قیاس 
عادل و میثاقی عبور کرده اند. جایگاه درست میثاقی 
و برنامه اش هر چه هســت، نیازی به سنجاق کردن 

توجیهات این چنیی او به هر آماری ندارد.

خانه ملت

 لیگ برتر

رئیس کمیتــه فرهنگی و اجتماعی کمیســیون 
اصل نود مجلس گفت: اکنون در مرحله رسیدگی 
مقدماتی به پرونده »مارک ویلموتس« هســتیم و 
نمی توانیم نسبت به آن قضاوت نهایی انجام بدهیم.

ســیدنظام الدین موســوی، درباره تشکیل جلسه 
ویژه کمیســیون اصل9۰ مجلس شورای اسلامی 
برای رســیدگی بــه پرونده ویلموتس ســرمربی 
سابق تیم ملی فوتبال ایران اظهار داشت: موضوع 
قرارداد ویلموتس از زمان انعقاد قرارداد و پس از آن 
ابهام هایی را برانگیخت و سؤال های زیادی درباره 
آن مطرح شــد. پس از خــروج وی از ایران و طرح 
شکایت علیه فدراســیون فوتبال جریمه سنگینی 
در نظر گرفته شده که سبب ایجاد سؤال برای افکار 
عمومی، کارشناسان و صاحب نظران در تمام سطوح 
شده اســت و همه انتظار دارند ما در این زمینه در 
راستای احقاق حق کشور گام برداریم و البته جلوی 
تکرار چنین مسائلی را در قراردادهای بعدی بگیریم.

مســئول پیگیری پرونده ویلموتس در کمیسیون 
اصل نود مجلس توضیــح داد: در طول این مدت 
ســؤال های زیادی مطرح بوده و البته شکایت های 
زیادی هم از ســوی خــود اعضای کمیســیون، 
کارشناســان، فراکســیون ورزش مجلس شورای 
اسلامی، مسئول کمیته ورزش و جوانان مجلس به 
دست ما رسیده که پس از بررسی شکایت های واصله 
گزارش خود را در اختیار دستگاه های ذی ربط قرار 

می دهند.
موســوی تصریح کرد: کمیســیون اصل نود تمام 
این شــکایت ها را به کمیته فرهنگی اجتماعی که 
مسئولش من هستم ارجاع داد و ما هم از مسئولان 
وزارت ورزش و جوانان، مدیــران مرتبط با قرارداد 
ویلموتس در فدراسیون فوتبال، مهدی تاج رئیس 
سابق فدراســیون دعوت کردیم تا توضیحات خود 
را نســبت به این مســائل ارائه بدهند. در نهایت 

بررسی ها و گزارش ما به صاحب نظران و کارشناسان 
کمیســیون اصل نود ارجاع داده می شود تا با نظر 
نهایی آن ها این پرونده در صحن کمیسیون اصل 9۰ 

که ۲1 عضو دارد بررسی شود.
وی افزود: ما بــه تمام جزئیات پرونده رســیدگی 
می کنیم و اگر تخلفی صورت گرفته باشد متخلفان 
را به دستگاه های مربوطه معرفی می کنیم تا تصمیم 
لازم در باره آن هــا اتخاذ شــود. همچنین پس از 
جمع بندی بررسی ها و تنظیم گزارش نهایی آن را به 

اطلاع مردم می رسانیم.
رئیس کمیته فرهنگی و اجتماعی کمیسیون اصل 
نود در پاسخ به این پرسش که آیا قرار است اعضای 
هیئت رئیسه فدراســیون فوتبال به دلیل ماجرای 
قرارداد ویلموتس ممنوع الخروج شده یا اموالشان 
توقیف شود، گفت: واقعیت این است ما در مرحله 
مقدماتی رسیدگی به پرونده ویلموتس هستیم و 
در این مرحله نمی توانیم قضاوتی در باره این موضوع 
داشته باشیم. ابهامات زیادی نسبت به این موضوع 
وجود دارد که وزارت ورزش و فدراسیون فوتبال باید 
نسبت به آن توضیح بدهند. ما تمام ابهام ها را در نظر 
گرفته ایم و جزئیات شکایت های واصله را هم بررسی 
می کنیم. موسوی خاطرنشان کرد: تاکنون قضاوت 
نهایی صورت نگرفته و پرونده در کمیسیون اصل 9۰ 
در مرحله مقدماتی است. نحوه ورود مجلس با قوه 
قضائیه به این پرونده متفاوت است؛ ما اکنون باید 
خاطیان را شناسایی کنیم و هیچ حکمی صادر نشده 
اما در قوه قضائیه امکان دارد افراد مختلفی بازداشت 
و از آن ها بازپرســی شــود. وی افزود: کمیسیون 
اصل نود طرز کار دســتگاه ها را بررسی می کند تا 
مشــخص شــود آیا تخلفی صورت گرفته است یا 
خیر. اگر هم به این نتیجه برســند تخلفی صورت 
 گرفته متخلفان را به دستگاه های ذی ربط معرفی

 خواهد کرد.

مربی لیگ برتری عمــلًا می گوید: بازیکنان من در 
بازی آخر کم فروشی کردند و این موضوع در بازدید 

فیلم بازی کاملًا مشخص است. 
سیروس پورموسوی، ســرمربی پارس جنوبی در 
برنامه فوتبال برتر ادعایی جنجالی  علیه بازیکنان 
خود مطرح کرد؛ اینکه آن ها در بازی آخر این تیم 
در لیگ برتر به دلیل قول و قرارهایی که از ســوی 

چند تیم قعرجدولی با آن ها گذاشــته شــده بود 
عملًا کم فروشــی کرده اند و همین باعث ســقوط 
پارس جنوبی شده اســت. پورموسوی گفت: در هر 
کدام از بازیکنان پارس جنوبی با تیم های قعر جدولی 
لیگ امسال قرارداد ببندد من از او شکایت خواهم 
کرد. پورموسوی می گوید بازیکنانش در بازی آخر 
حتی در زمین هم جای خودشان قرار نمی گرفتند.

توضیحات رئیس کمیسیون فرهنگی درخصوص حضور تاج در مجلس:

 در این مرحله نمی توانیم نسبت به آن 
قضاوت نهایی انجام بدهیم

ادعای جنجالی سرمربی لیگ برتری:

بازیکنانم تبانی کردند؛ از آن ها شکایت می کنم


